

PINIGINIŲ IŠMOKŲ DYDŽIAI

Išmokos pavadinimas	Išmokos dydis	Išmokos dydis nuo 2023-01-01, Eur	Išmokos dydis nuo 2024-01-01, Eur
IŠMOKOS PAGAL IŠMOKŲ VAIKAMS ĮSTATYMĄ (Bazinė socialinė išmoka (toliau – BSI) nuo 2023-01-01 – 49,0 Eur; nuo 2024-01-01 -55,0 Eur)			
Vienkartinė išmoka neščiai moteriai	6,43 BSI	315,07	353,65
Vienkartinė išmoka gimusiam vaikui ar įvaikintam vaikui	11 BSI	539,0	605,0
Išmoka vaikui	1,75 BSI	85,75	96,25
Papildoma išmoka vaikui šeimoms, auginančioms (globojančioms) 1 ar 2 vaikus, jeigu bendrai gyvenančių asmenų pajamos vienam asmeniui per mėn. < 2,0 VRP dydžio (250,0 Eur, nuo 2021-01-01 – 256,0 Eur) vaikui nuo gimimo dienos iki 18 metų (arba iki 21 m., jeigu jis mokosi pagal bendrojo ugdymo	1,03 BSI	50,47	56,65
Papildoma išmoka vaikui, šeimoms, auginančioms (globojančioms) 3 ir daugiau vaikų bei vaikams, kuriems nustatytas neįgalumo lygis arba 55 procentų ir mažesnis darbingumo lygis, vaikui nuo gimimo dienos iki 18 metų (arba iki 21 m., jeigu jis mokosi pagal bendrojo ugdymo programą)	1,03 BSI	50,47	56,65
Išmoka privalomosios pradinės karo tarnybos kario vaikui	1,5 BSI	73,5	82,5

Globos (rūpybos) išmoka	iki 6 m. – 5,2 BSI	254,8	286,0
	nuo 6 iki 12 m. – 6 BSI;	294,0	330,0
	nuo 12 iki 18 m. (iki emancipuotas ar iki santuokos) – 6,5 BSI;	318,50	357,5
	vaikui, kuriam nustatytas neįgalumo lygis, – 6,5 BSI.	318,50	357,5
Globos (rūpybos) išmokos tikslinis priedas kuriam globa (rūpyba) nustatyta šeimoje, šeimynoje, Globos centre	4 BSI	196,0	220,0
Vienkartinė išmoka įsikurti	75 BSI	3675,0	4125,0
Išmoka besimokančio ar studijuojančios asmens vaiko priežiūrai	6 BSI	294,0	330,0
Išmoka gimus vienu metu daugiau kaip vienam vaikui	4 BSI už 2 vaikus ir kiekvienam toliau didinama po 4 BSI	196,0 už 2 vaikus ir 196,0 už kiekvieną kitą vaiką (už trynukus ir t.t.)	220,0 už 2 vaikus ir 220,0 už kiekvieną kitą vaiką (už trynukus ir t.t.)
Išmoka įvaikinus vaiką (24 mėnesius nuo teismo sprendimo įvaikinti įsiteisėjimo dienos)	8 BSI	392,0	440,0
Vaiko laikinosios priežiūros išmoka	6 BSI	294,0	330,0
PARAMA MIRTIES ATVEJU			
Laidojimo pašalpa	8 BSI	392,0	440,0

Parama užsienyje mirusių (žuvusių) Lietuvos Respublikos piliečių palaikams parvežti į Lietuvos Respubliką	54 BSI	2646,0	2970,0
SOCIALINĖ PARAMA MOKINIAMS			
Parama mokinio reikmenims įsigyti	2 BSI	98,0	110,0
Nemokamas maitinimas mokykloje	2,8 proc. BSI pusryčiams ar pavakariams;	1,37	1,54
	5 proc. BSI pietums 5-12 klasių mokiniams;	2,45	2,75
	4,5 pro. BSI pietums priešmokyklinių ir pradinį klasių mokiniams;	2,21	2,48
	9,7 procento BSI maitinimui mokyklų organizuojamose vasaros poilsio stovyklose	4,75	5,34
SOCIALINĖ PAŠALPA (Valstybės remiamos pajamos (toliau –VRP) nuo 2023-01-01-157,0 Eur; nuo 2024-01-01 – 176,0 Eur))			
1. Socialinė pašalpa vienam gyvenančiam asmeniui (neturi kitų pajamų)	1,4 VRP – iki 6 mėn.	219,8	246,4
	1,2 VRP – nuo 6 iki 12 mėn.	188,4	211,2
	1,1 VRP - virš 12 mėn.	172,7	193,6

2. Socialinė pašalpa bendrai gyvenantiems asmenims (neturi kitų pajamų):			
pirmam asmeniui	1,1 VRP	172,7	193,6
antram asmeniui	90 proc.*(1,1 VRP-0)	155,43	174,24
trečiam asmeniui ir paskesniems asmenims	70 proc.*(1,1 VRP-0)	120,89	135,52
Minimali socialinė pašalpa		1,45	1,45
Tikslinių kompensacijų bazinis dydis, iki 2023-12-31 – 147,0 Eur, nuo 2024-01-01 – 165,0 Eur			
Pirmo lygio individualios pagalbos teikimo išlaidų kompensacija (Pirmojo lygio specialusis nuolatinės slaugos poreikis)	2,6 TKB	382,20	429,0
Antro lygio individualios pagalbos teikimo išlaidų kompensacija (Antrojo lygio specialusis nuolatinės slaugos poreikis)	1,9 TKB	279,30	313,5
Trečio lygio individualios pagalbos teikimo išlaidų kompensacija (Pirmojo lygio specialusis nuolatinės priežiūros (pagalbos) poreikis)	1,1 TKB	161,7	181,5
Ketvirto lygio individualios pagalbos teikimo išlaidų kompensacija (Antrojo lygio specialusis nuolatinės priežiūros (pagalbos) poreikis)	0,6 TKB	88,20	99,0